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W odpowiedzi na Pana interpelacjq z dnia l-L stycznia 2021 r,, uprzejmie informujq, 2e po

zaciqgniqciu informacji od zarzqdcy drogi tj. Miejskiego Zarzqdu Infrastruktury Drogowej i Transportu,
kt6ry przeprowadzit wizjq lokalnq, remont chodnika przy ul. Sadowej byfby wskazany, szczeg6lnie na

wysoko6ci lazdow do posesji. Niemniej jednak koszt zadania znacznie przekracza obecne mo2liwo5ci
jednostki, stqd zachodzi konieczno6i rozpatrzenia remontu chodnika w kolejnych latach.
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